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DR. KRASZ PÉTER 
ELNÖKJELÖLT 

Dr. Krasz Péter vagyok, 2017 óta az Eötvös Loránd Tudományegyetem 
hallgatója és a Kőrösi Csoma Sándor Kollégium lakója. Jogi diplomámat 2019-ben 
szereztem meg a Pécsi Tudományegyetemen, illetve ugyanezen év tavaszán az ELTE 
Állam- és Jogtudományi Karán kiváló minősítésű oklevelet szereztem 
Politikatudomány mesterképzési szakon. A politikatudomány olyan szerves részévé 
vált az életemnek, hogy pályámat az ELTE ÁJK Politikatudományi Doktori Iskolájában 
folytatom ez év szeptemberétől. Mindemellett a Bölcsészettudományi Kar szlavisztika-
szlovén alapszakon is megkezdtem tanulmányaimat, mivel a nyelvismeret 
elengedhetetlen része, hogy kitáruljon az ember számára a világ. 

Tanulmányaim mellett a KCSSK Diákbizottságának két évig aktív tagja voltam, 
egy évig a pályázati referensi tisztséget is betöltöttem. Ez a két év nagy hatással volt 
rám és elhatároztam, hogy amíg kollégistaként élek, szeretnék részt venni a közösség 
életében. Különösen nagy kihívás számomra, hogy a tudományos ismereteim miként 
kamatoztathatóak a gyakorlatban.  

Azért pályáztam meg a KolHÖK elnöki tisztségét, mert úgy érzem, hogy 
tudásommal és tapasztalatommal, így szolgálhatom a legjobban a kollégisták érdekeit 
és megvalósíthatom a céljaimat, hogy egy jól működő közösséget még jobbá tegyek. 
 
 

JAKÓ RÓBERT 
ALELNÖKJELÖLT 

 
1992. január 26-án születtem egy Békés megyei kisvárosban, Gyulán. 

Középiskolai tanulmányaimat Békéscsabán, az akkori Gépészeti és Számítástechnikai 
Szakközépiskola és Kollégium intézményében folytattam informatika szakon, ahol 
2010-ben érettségiztem, majd kiegészítő képzésként további két évig végeztem egy 
OKJ-s tanfolyamot webmesterként a Békéscsabai Szakképzési Centrum, melyet 2012-
ben sikerrel teljesítettem. 
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Az egyetemre 2014-ben vezetett utam, ahol informatika-magyar nyelv és 
irodalom szakos tanárhallgatóként kezdtem meg tanulmányaimat. Ekkor lettem a 
Kerekes Kollégium lakója is, mely mindmáig az otthonom, és itt kezdtem el ismerkedni 
az érdekképviselettel. Szívesen segítettem az akkori Diákbizottság munkáját, a 
különböző rendezvényeken, szolgáltatásoknál számíthattak rám, és 2016-ban Zsibrita 
Vera diákbizottsági elnök felkért diákbizottsági titkárnak. Szintén ugyanebben az 
évben Fekete Flóra, a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Elnöke felkért pályázati 
referensnek, melyet nagy örömmel fogadtam el, és amely feladatköröm a következő 
esztendő tavaszán kibővült a szociális referensi tisztséggel. Ezek révén sokkal közelebb 
kerültem a hallgatókhoz, jobban megismerkedtem a rendszerek működésével, és  azon 
munkálkodtam, hogy fejleszteni tudjak azokon a területeken, amelyek talán az egyik 
legközelebb állnak a hallgatókhoz, döntően érinti egyetemi és kollégiumi létüket. 2017 
őszén a Kerekes Kollégium lakói megválasztottak a Diákbizottság elnökének, mely 
tisztséget az idei évig töltöm/töltöttem be. Az eltelt két évben úgy érzem, rengeteget 
fejlődtem az érdekképviselet révén, a hallgatók által, akiknek változatos kérdésekben 
próbáltam legjobb tudásom szerint segítséget nyújtani, és képviselni őket kollégiumi 
jólétük kérdésében. 

Sok dolog zajlott le az elmúlt öt évben, ami alatt rengeteg jó és élménydús 
történés kapott helyet. Úgy érzem, hogy ennek szeretnék még tevékeny részese lenni, 
így Krasz Péter felkérésére igent mondva szeretnék vele együtt elindulni, és 
alelnökként segítve a KolHÖK munkáját továbbra is tenni szeretnék az 
Érdekképviseletért, a KolHÖK-ért, a hallgatókért. 
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MI A KOLHÖK? 
 
 

A KolHÖK a hallgatói érdekképviselet sajátos színtere, mely nem a karokhoz 
kapcsolódó tudományterületi identitással, hanem az életközösséghez tartozás 
szellemiséggel jött létre. Célja, a kezdetektől a kollégista lét kényelmesebbé tétele. Egy 
kollégium nem csupán egy épület, hanem egy közösség, egy sajátos, lüktető 
organizmus, saját szabályokkal, különleges problémákkal és arra adható 
megoldásokkal. Az eltérő háttérrel és változatos érdeklődéssel egy közösségbe integrált 
kollégisták közös akaratát hivatott kifejezni a KolHÖK. Az egységes akarat pedig csakis 
egy alulról érkező legitimitással képviselhető hatékonyan. Szükség van a KolHÖK-re, 
hogy a sokféle akaratot, elképzelést, sorsunk jobbátételének vágyát összefogva egy erős 
érdekérvényesítő és koordináló szervként jobbá tegye a kollégisták életét. 

Sokezer kollégistáért felelünk, akik bizalmat szavaznak a KolHÖK-nek 
választott képviselőik útján. Ez egyszerre egy kiemelkedő megtiszteltetés számunkra és 
ugyanekkora felelősség. Egy ekkora kihívásnak csakis kellő alázattal felelhetünk meg. 
Minden cselekedetünkben a kollégisták érdekének kell visszaköszönnie. Szociális 
érzékenységünk és empátiánk soha nem lankadhat. 

A KolHÖK-öt úgy kell formálnunk és kommunikálnunk, hogy a kollégisták 
bizalommal tekintenek ránk, ügyekkel megkeressenek minket, a segítőkészség és a 
problémák megoldása jusson rólunk eszükbe. 

 

Egység a sokféleségben 

Minden kollégium más és más, a KolHÖK autonómiája a kollégiumok 
autonómiájából fakad. A kollégiumi autonómiák letéteményesei pedig a 
diákbizottságok. Éppen ezért tartjuk fontosnak azt, hogy a kollégiumok munkáját 
segítsük minden erővel, hiszen a tőlük kapott visszajelzésekkel és általuk nyújtott 
segítséggel tudunk magunk is fejlődni, és új irányvonalakat kitűzni az előbbre jutás 
hosszú útján. 

A kollégisták létközössége, közös akarata, szuverenitása kell, hogy kifejeződjön 
az érdekképviselet minden színterén. 
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A KolHÖK nem egy végrehajtó szerv egy bürokratikus láncolatban. 
Végrehajtania csakis a kollégisták kollektív akaratát hivatott. Ez az egyetlen legitim 
akarat, melynek köteles alávetnie magát, ezt semmi nem írhatja felül. 

 

A KOLHÖK KAPCSOLATAI 
Szakkollégiumok 

Legfőbb célunk a Szakkollégiumok bevonása a KolHÖK ügyeibe, a közös 
cselekvés által egy olyan érdek- és értékközösségbe, aminek nem külső szemlélői, 
hanem aktív részesei lehetnek. A KolHÖK nem csak a fejlesztésekről kell, hogy szóljon, 
hanem a mindennapi életünket érintő közös ügyek összehangolt megoldásáról, 
amikből nem zárhatjuk ki a szakkollégiumokat. Az ELTE tudásbázisának kiemelkedő 
sarokköveiként fontos lenne, hogy a Szakkollégiumok partnerként tekintsenek a 
KolHÖK-re. Számunkra magától értetődő, hogy egy ilyen partnerségben 
bekapcsolódhassanak a KolHÖK munkájába. Ehhez elengedhetetlen a jó 
kommunikáció, ami nem egy egyirányú információátadást jelent, hanem állandó 
párbeszédet. A Szakkollégiumok bevonása tovább színesíti a kollégiumi közösséget, új 
szemléleteket nyit meg számunkra is, elősegítve a jobb döntések meghozatalát. 
 

Szombathelyi kollégiumok 

2017-ben vált az ELTE részévé a szombathelyi Savaria Egyetemi Központ, ezzel 
együtt a Pável Ágoston Kollégium (PÁK) is a KolHÖK részévé vált. Sajnos a térbeli 
távolság nem teszi lehetővé a PÁK olyan fokú bevonását a KolHÖK működésébe, mint 
a budapesti kollégiumok és szakkollégiumok esetében, de törekednünk kell arra, hogy 
a PÁK lakói soha ne érezzék magukat hátrányban. Ugyanúgy meg kell hallgatnunk a 
javaslataikat, véleményeiket és kritikáikat, mint tesszük ezt minden kollégium és 
szakkollégium esetében. A KolHÖK működésébe való bevonásuk, csakis addig 
terjedhet, amíg a PÁK ezt igényli. Tiszteletben kívánjuk tartani az autonómiájukat, de 
nem szabad, hogy nélkülözöttnek érezzék magukat. Terveink közt szerepel, hogy a 
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KolHÖK vezetése rendszeresen kapcsolatot tartson a PÁK Diákbizottságával, 
szimbolikus jelentőségűnek tartjuk, hogy időszakonként keressük a lehetőséget a 
személyes találkozókra is. Hiszen mi mind egy közösséget alkotunk. 

 

ELTE Hallgatói Önkormányzat  

Fontos és kiemelendő pont az ELTE Hallgatói Önkormányzatával való 
együttműködés is. Mivel az EHÖK és KolHÖK munkája több ponton is összefonódik, 
így fontosnak tartjuk, hogy valamennyi folyamatban, de különösen azokban, ahol 
mindkét fél érdekelt a leghatékonyabban össze tudjunk dolgozni, egymás munkáját 
támogatva és kiegészítve olyan projekteket véghez tudjunk vinni, amivel egyetemünk 
hallgatóinak javát tudjuk szolgálni. A Hallgatói Önkormányzatok mind más és más 
feladatkörben tevékenykednek, de a céljuk mindannyiszor közös: biztosítani a 
hallgatói jólétet, és a könnyebb boldogulást, tájékozódást az egyetemen. Úgy véljük, ez 
csak akkor működhet igazán hatékonyan, ha maguk az Önkormányzatok is támogatni 
tudják egymás munkáját, mely célra az elmúlt évekhez hasonlóan idén is, és a jövőben 
is törekszünk. 
 

Kollégiumi Központ 

A Kollégiumi Központ és a KolHÖK ugyanazon kérdéskörben, a kollégisták 
életminőségének javításán dolgozik, de teljesen eltérő szerepkörben. Az eltérő 
szerepekben látjuk az eltérő gondolkodást, az eltérő értékrendeket. Más 
paradigmákban létezünk, de a célunk közös, így tehát törekednünk kell a hatékony 
együttműködésre, hiszen végső soron közös a célunk, még ha az egyetértéshez sokat is 
kell dolgoznunk, megtanulva egymás gondolkodását, felismerve a másik véleményében 
rejlő igazságot és mindenkor feltételezve a teljes jószándékot.  A KolHÖK és a 
Kollégiumi Központ nem egymásnak alá-fölé rendelt viszonyban van, hanem 
egyenrangú felek, akik között fenn kell tartanunk a hatékony és jó kommunikációt, a 
közös sikereinket ugyanúgy meg kell ismertetnünk a kollégistákkal mint a szakmai 
vitáinkat és azok együtt elért megoldásait.  
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CÉLOK 
 

Céljaink közt szerepel többek között egy, az ELTE szellemiségéhez méltó 
politikai vitakultúra megteremtése a KolHÖK-ben és a KolHÖK-ről. Folyamatosan 
figyelembe venni a kritikai észrevételeket, a belső és külső „ellenzék” gondolatait 
meghallgatva, hiszen részesei annak a közös gondolkodásnak, mely előbbre visz 
mindannyiunkat egy folyamatos vitából kinövő egységes álláspont felé. Véleményünk 
szerint ez az egység teremthet nagyobb jólétet, biztonságot és több lehetőséget a 
kollégiumok és lakóik számára. A KolHÖK-re mint egy közösségi politikai 
intézményként tekintek, nem a szó köznapi, negatív kontextusában, hanem építő, a 
közös ügyeket meghatározó és eltérő véleményeket egybe fogó értelmében. 

Minden kollégista egyben egy cselekvő egyén, politikai öntudattal. Ennek az 
öntudatnak a kibontakoztatásához elengedhetetlen a demokratikus normák, 
demokratikus gondolkodás elsajátítása, melyben ideális helyszín lehet a KolHÖK. A 
demokratikus gondolkodás azonban nem egy száraz elmélet, gyakorlat során 
sajátíthatjuk el. Szomorú tapasztalatunk, hogy a jövő értelmiségének nem áll 
rendelkezésére kellő lehetőség a demokratikus gondolkodás gyakorlati megéléséhez. 
Ebben változtatni szeretnénk, ezt a célt azonban egy érdekképviselet vezetősége 
magában nem tudja elérni, minden Diákbizottságot és minden kollégistát partnernek 
hívunk, hogy együtt gyakoroljuk a demokráciát, mert ez a tudás egy életre szóló. 
 

Diákbizottságok 

A KolHÖK legfontosabb sarokkövei az egyes kollégiumok Diákbizottságai. A 
továbbiakban is szükség van arra, hogy jól működő, motivált Diákbizottságok segítsék 
helyben a hallgatókat. A helyi problémákra a Diákbizottságok tudnak a 
leghatékonyabban reagálni, a hallgatók szavát akár a KolHÖK, akár az intézmény felé 
tolmácsolni. Elengedhetetlen a folyamatos kommunikáció a KolHÖK és az egyes 
Diákbizottságok között, ezért fontosnak tartjuk, hogy a kéthavonta legalább egyszer 
megtartandó Küldöttgyűlésen kívül is rendszeresen leüljünk a helyi 
érdekképviselőkkel, megbeszélve az aktuális projekteket, illetve azt, hogy miben tudna 
a KolHÖK hozzájárulni az eredményes munkához. Ebben kiemelt szerep jut a 
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referenseknek, akiknek többek közt feladata a Diákbizottságok referenseivel való 
kapcsolattartás. A hatékony munkavégzést megkönnyítendő, szeretnénk újjáéleszteni 
a szakterületi bizottságokat. Fokozottabban odafigyelnénk a bizottsági működésre 
annak érdekében, hogy a KolHÖK-ben tisztséget betöltő érdekképviselő és a 
Diákbizottságok érdekképviselői szervezett, együttes munkában tevékenykedhessenek 
szakterületükön. 

Nem feledkezhetünk el az utánpótlás fontosságáról sem, hiszen egy 
érdekképviselet jövője csak akkor biztosított, ha sikerül megszólítania a közösségért 
tenni akaró hallgatókat, akik később munkájukkal gazdagíthatják a szervezetet. 
 

Utánpótlásképzés 

Nincs érdekképviselet érdekképviselők nélkül, ahogy nincs érdekképviselő 
megfelelő felkészítés nélkül. Az utánpótlásképzés bármilyen területet figyelembe véve 
is nélkülözhetetlen, és különlegesen fontos eleme a szervezetek működésének, így a 
KolHÖK működésében is megállja helyét az állítás. Törekszünk arra, hogy az eddig is 
nagyon jónak vallható utánpótlásképzést minőségében és programjában továbbra is 
garantálja azt, hogy minél több hallgató ismerhesse meg a Hallgatói Érdekképviselet 
legfontosabb részleteit, megszerezze a szükséges tudást és erősíthesse a KolHÖK-öt, 
továbbra is biztosítva a hallgatóknak a kollégiumi kérdésekben eddig is fennálló 
segítséget. 
 

Fejlesztési és Kompenzációs Keret 

A Fejlesztési és Kompenzációs Keret a kollégisták életét aktuálisan érintő friss 
változás, mely egy szükséges teher. Meg kell adnunk a lehetőséget a kollégiumok 
lakóinak, hogy az életüket érintő ügyek részesei legyenek, átlássák ami körülötte 
történik, hiszen minden döntésünk róluk szól. 

Nem gondolkodhatunk máshogy az FKK-ra sem. Ugyanazt a zsinórmértéket kell 
alkalmaznunk, amit a KolHÖK új iránya minden területen jelentene, autonóm 
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döntésekre és több transzparenciára és a folyamatok nyomonkövethetőségére van 
szükség, az ilyen érzékeny kérdésekben különösen. 

Mértékletes reformok 

A KolHÖK működését meghatározó szabályzatok folyamatos újragondolása 
elkerülhetetlen, de ez egy közös gondolkodás eredménye kell, hogy legyen. Mindig 
figyelve a közösség akaratát fel kell készülni az új lehetőségek megteremtésére és a 
bevált módszerek megtartására. Nem téveszthetünk célt vagy lendületet, mert 
magunkat visszük tévútra, ahonnan a visszafordulás már nehezebb, mint eleve 
megfontoltan haladni. 

Vannak azonban olyan ügyeink, amelyek nem tűrnek halogatást, keveseket 
érintő, de annál súlyosabb hiátusok. A Márton Áron Szakkollégium Kunigunda utcai 
épületének felújításának idejére a hallgatók a Nagytétényi Úti Kollégiumban kerülnek 
elhelyezésre, önálló hallgatói érdekképviseletük jelenleg nincs. Kollégiumi lakók 
maradtak képviselet nélkül, egy rendszeren kívüli rendszerbe zárva. Ezt a képviselet 
nélküli bizonytalanságot orvosolnunk kell, mert így kívánja tőlünk az emberség és a 
becsület. A Márton Áron Szakkollégium tagjai számára is meg kell teremteni a 
képviselet lehetőségét, arra az átmeneti időszakra is, amíg nem rendelkeznek önálló 
kollégiumi épülettel. A speciális helyzetük hatékony szabályozása a későbbiekben 
minden hasonló helyzetre alkalmazható iránymutatással szolgálhat. Képviseletüket az 
elhelyezésük szerinti Diákbizottságban garantált, különleges helyzetű delegált útján 
szeretnénk biztosítani, együttműködve a Diákbizottság és a MÁSZ küldötteivel a 
keretek megalkotásakor. Ezáltal egyúttal a KolHÖK rendszerébe is sikerülne újra teljes 
jogú tagként bevonni a szakkollégiumot. A speciális képviselet megalkotása során 
tekintettel szeretnék lenni arra, hogy a MÁSZ nem minden lakója az ELTE hallgatója 
is, ugyanakkor ezeknek a hallgatóknak az érdekeit meg kell jeleníteni valamilyen 
formában. 

Kommunikáció 

A kommunikációt tekinthetjük mindennek az alapkövének. Kommunikáció 
nélkül nincs információ, információ nélkül nincs tudás, ennek hiányában pedig 
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biztosra vehető, hogy egy rendszer képtelen működni. Valamennyi fronton fontosnak 
tartjuk, hogy hatékonyabbá tegyük a kommunikációt mind a Diákbizottságokkal, mind 
a kollégistákkal, mind azokkal az intézményekkel, melyekkel közösen működve 
végezzük tevékenységünk az érdekképviselet világában. 

Vannak olyan pontok az év során, mikor különösen fontossá válik a 
kommunikáció hatékonysága. Talán az első, ami mindenki eszébe jut: a felvételi 
időszakok. Az elmúlt évek tapasztalata azt mutatta, hogy nagyon sokat jelent a 
hallgatók tájékoztatása a felvételi időszakról, valamint az az idő alatti hatékony 
segítségnyújtás, mellyel számukra és számunkra is könnyebbé tudjuk tenni a sikeres 
jelentkezést, illetve azok elbírálását. 

Az is nagyon fontos, hogy a felvételt nyert hallgatók tájékoztatása is gördülékeny 
legyen. A kollégiumok kiválasztása, megismerése fontos szempont lehet a 
jelentkezéseknél, így a honlapok aktualizálása és frissítése is fontos feladatnak 
minősül. Beköltözés előtt is fontos, hogy mindenki megfelelően értesüljön a 
beköltözési lehetőségekről, illetve az adott kollégium sajátosságairól, környékének 
megismeréséről, melyet megfelelő kommunikációval, segédletek elkészítésével tudunk 
elősegíteni. 

Szintén terveink között szerepel, hogy személyes arculattal is találkozhassanak 
a hallgatók. Ennek megoldására gondolkozunk fogadóórák bevezetésén, mellyel 
elősegíthetjük az e-mailes kontaktolások mellett azt is, hogy személyesen megismerve, 
személyesen megoldva a kérdésköröket segíthessük a hallgatókat kérdéseik, 
problémáik megválaszolásában, megoldásában. 
 

Kultúra 

Minden ember életében fontos az, hogy rohanós hétköznapjaik során ki 
tudjanak kapcsolódni, félretéve a tanulmányok és munkahelyek okozta 
stresszforrásokat, fáradtságot. A szórakozás és szórakoztatás a kollégiumi hallgatók 
életében is nagyon fontos szerepet játszik, éppen ezért szeretnénk elősegíteni ezek 
létrejöttét, valamint kutatni a lehetőséget arra, hogy több vonalon is elérhetővé tegyük 
a kulturális programokat. Mivel sokan vagyunk sokfélék, ezért minden területen 
gondolkodnunk szükséges: legyen szó egy kollégiumi kisebb rendezvényről (pl. 
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filmklub, teaház), legyen ez egy nagyobb kollégiumi nap, vagy akár külső forrással egy 
színházi est, mi szeretnénk ezeket a tevékenységeket támogatni és segíteni. Legyen szó 
előkészületekről, legyen szó lebonyolításról, vagy külső források által biztosított 
programokról, a Diákbizottságok számára biztosítani kívánjuk igény esetén a 
segítséget, valamint kutatjuk annak lehetőségeit, hogy miképpen bővíthetjük ki a 
kulturális programok repertoárját. 
 

Tudomány 

A tudományos élet fontos színterei a szakkollégiumok, azonban nem 
feledkezhetünk el a szociális kollégiumok lakóiról sem. Terveink között szerepel a 
kollégiumok tudományos életének fellendítése, ismeretterjesztő előadások, 
tudományos íráskészséget, prezentációs technikák fejlesztését, illetve egyéb különböző 
kompetenciákat megcélzó workshopok, tréningek szervezésével. Egyetemünk falai 
között számos kiemelkedően tehetséges hallgatót találunk, akik ezen események 
szervezésében, megvalósításában fontos szerephez juthatnának, a közösségi 
tudásmegosztás révén mind önmaguk, mind pedig társaik fejlődését szolgálva. 

 

Külügy 

A KolHÖK fontos feladata a külföldi hallgatók irányába, hogy folyamatos 
kapcsolatban álljon az ESN-el. A hatékony együttműködés minden kollégista érdeke, 
az eltérő kultúrák harmonikus egymás mellett élese a legfontosabb cél ezen a területen. 
Fontos, hogy a más országból érkezők is a teljes jogú kollégistákhoz hasonlóan minden 
információhoz hozzá jussanak. Szükséges a szabályzatok és az együttélést elősegítő 
tájékoztatók más nyelveken, elsősorban angolul is elérhetőek legyenek. Ebben is együtt 
kell működnünk az érintettekkel és a Diákbizottságok felelős referenseivel. 

Esélyegyenlőség 

Az esélyegyenlőségi referens feladata többek közt a speciális igényű hallgatók 
érdekképviselete, legyen szó mozgásszervi, érzékszervi vagy egyéb akadályokkal 
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küzdőkről. Az érintett hallgatók bármikor bizalommal fordulhatnak hozzá. A felvételi 
eljárások során fokozottan kell figyelni arra, hogy mindegyikőjük a számára 
legideálisabb feltételek mellett kerüljön elhelyezésre, ebben továbbra számítunk a 
Speciális Hallgatói Ügyeket Támogató Iroda (SHÜTI) munkatársainak segítségére. 

Szeretnénk elkészíteni egy tájékoztató kiadványt, melyből a hallgatók 
megismerhetik, hogy az adott kollégiumok mennyire felelnek meg speciális 
szükségleteiknek, hogyan tudnak például akadálymentesen eljutni az egyetem 
épületeihez, milyen számukra is könnyen elérhető szolgáltatások (orvosi rendelő, 
bevásárlási lehetőségek, stb.) találhatók a kollégiumok közelében. Ahhoz, hogy minél 
inkább segítségükre tudjunk lenni a speciális igényű hallgatóknak, meg kell 
ismernünk, hogy mire van igényük, ezért szeretnénk egy igényfelmérést végezni 
körükben. 

  

Kollégiumi felvételi és szociális támogatás 

Mint ahogy azt tapasztaltuk évről-évre, a kollégiumi felvételi időszak és szociális 
támogatás időszaka az elmúlt években két különböző időintervallumba esett, ami 
nehézséget és kényelmetlenséget okozott a hallgatóknak. Az elmúlt években több 
pozitív törekvés esett ennek áthidalására, és javult a helyzet, de mint mindent, úgy ezt 
is tovább szükséges vizsgálni és finomhangolni. Mivel limitáltan oldható meg hallgatói 
részről az adatszolgáltatás, és a zsúfolt időrendek miatt nem szeretnénk a hallgatókat 
folyamatos dokumentumbekérésekkel sem terhelni, szeretnénk tervet kovácsolni a 
pályázási időszakok, illetve szabályzatok összehangolására, mivel gyakran előforduló 
eset az, hogy a jelentkezések bizonyos fokú különbözősége miatt nem teljesen átlátható 
a két felvételi folyamat, és összemosódnak az ezzel kapcsolatos információk. 
Szeretnénk megvizsgálni azt, hogy miképp hozhatók közelebb egymáshoz az 
alapvetően különböző, de elemeiben nagyban hasonlító szabályzatok annak 
értelmében, hogy az igazolások beszerzésében, a rendszer működésében és a 
nyomonkövetésben egyszerűbbé tehessük mind a hallgatók, mind az ellenőrzői 
munkát végző érdekképviselők számára a pályázási procedúrát. 
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KABINET 
 
 

Az alábbiakban szeretnénk bemutatni a referensjelölteket. A Kabinet 
összeállításkor törekedtünk a sokszínűségre, hogy minél több kollégium 
képviseltethesse magát. Ez mellett legfontosabb szempontunk mégis a szakmai 
felkészültség volt és az, hogy a referensekjelöltek többségében olyanok legyenek, akik 
már rendelkeznek érdekképviseleti tapasztalattal. A Kabinet tagjaira, mint társakra 
gondolunk, akik az elnök és alelnök által biztosított keretek között egy közösen 
gondolkodó és hatékonyan cselekvő testület részesei lehetnek, nem pedig gépies 
beosztottakra, akik csupán egyes részfeladatokra látnak rá. 

 
A Kabinetbe: 

- titkári ügyekért felelős referensnek Pántya Rékát, 
- gazdasági és pályázati referensnek Mike Anna Hajnalkát, 
- szociális és esélyegyenlőségi referensnek Király Juditot, 
- kulturális referensnek Kajati Marcellt, 
- külügyi referensnek Karóczkai Balázst, 
- kommunikációért, utánpótlás- és továbbképzésekért felelős referensnek 

Balogh Fruzsina Tímeát, 
- sport és tudományos referensnek Szabó Kornél Lászlót, 
- informatikai és Neptun ügyekért felelős referensnek Cortea Leventét, 
- szabályzati ügyekért felelős elnöki megbízottnak Petró Marcellt, 
- social media felületek kezeléséért felelős elnöki megbízottnak pedig Szolcsányi 

Pétert 
szeretnénk felkérni.  
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Pántya Réka 
Titkári ügyekért felelős referens 
 
 

2000. január 30-án születtem Gyöngyösön. 2018-ban kezdtem az Eötvös 
Loránd Tudományegyetem Informatikai Karának programtervező informatikus 
szakán és azóta vagyok a Kőrösi Csoma Sándor Kollégium lakója is. A tavalyi évben, 
már gólyaként a Diákbizottság tagja voltam. 

Az érdekképviseletet gimnazista korom óta fontosnak tartom, a Gyöngyösi 
Berze Nagy János Gimnázium Diákönkormányzatának évekig lelkes alelnöke voltam. 
Később, 2015-ben helyi fiatalokkal megalapítottuk a Gyöngyös Városi Diáktanácsot, 
melyben három évig programszervezési alelnökként dolgoztam. Munkámért végzős 
évemben kitüntettek a Berze Kiváló Diákja – „Közösségért” díjjal. 

Egyetemi éveim alatt továbbra is szeretnék hasznos tagja lenni a kollégiumi 
közösségnek, ezért örömmel vállaltam el Krasz Péter felkérését a titkári pozíció 
betöltésére. Céljaim a belső kommunikáció fejlesztése, az átláthatóság elősegítése és az 
események gördülékeny lebonyolítása.  
 
 

Mike Anna Hajnalka 
Gazdasági- és pályázati referens 
 
 

Mike Anna Hajnalka vagyok, az ELTE orosz szakos hallgatója már második éve. 
Ezen időszak előtt a BGE-en tanultam kereskedelem és marketing szakon (FOSZK) 
ahol gazdasági ismereteket is sikerült elsajátítanom több-kevesebb sikerrel. Emiatt is 
keresett meg Péter azzal az ajánlattal, hogy ezen tudásomat kamatoztatva segítsem az 
Ő és csapata munkáját, mint pénzügyi és pályázati referens. 

Először meglepődtem, majd elgondolkodtam, ez egy lehetőség is lehet, melyet 
nem szabad hagynom elúszni. Mindenekelőtt azért szeretnék pénzügyi és pályázati 
referens és egyúttal ennek a csapatnak a tagja is lenni, mert én is, mint köztünk sokan 
mások szívükön viselik a kollégiumuk sorsát, hiszen mindannyian az ELTE valamely 
kollégiumában élünk, és ezzel nem csak lakótársaink, de a mi mindennapjainkat is 
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segíthetjük, ha minél élhetőbbé és élvezhetőbbé tesszük az ott töltött időt. Továbbá úgy 
gondolom, hogy a BGF-en és a gyakorlati helyemen szerzett tapasztalatok (számlázás, 
leltárkészítés és egyéb adminisztrációs feladatok) segítségével helyt tudok állni ezen 
pozíció betöltésében. 

Mivel még sosem voltam diákbizottsági tag, ezért valószínűleg időbe fog telni, 
míg belerázódom a Rám váró feladatokba, azonban úgy hiszem, kellő odafigyeléssel és 
persze kezdetleges segítséggel megugorhatom ezt az akadályt.  

 

Király Judit 
Szociális- és esélyegyenlőségi referens 
 
 

Király Judit Mária vagyok, 1998.02.08.-án születtem Salgótarjánban. 
Nógrádmegyerben élek, azonban 4. évemet kezdtem el idén, mint ELTE kollégista. 
Általános-, és középiskolai tanulmányaimat Salgótarjánban végeztem, mindkét 
iskolában két tanítási nyelvű képzésen. Szeptemberben kezdtem harmadik évemet, 
mint jogász hallgató, és harmadik éve élvezem a VUK vendégszeretetét. 

Egyéves Diákbizottsági tapasztalat áll mögöttem. Főként a rendezvények 
lebonyolításában, szobaellenőrzésekben és a kollégiumi jelentkezések elbírálásában 
vettem részt. Azért is tartom fontosnak, hogy tagja legyek a hallgatói 
érdekképviseletnek, mert tudom, hogy milyen elveszett tud lenni az ember, ha nem 
tudja, kihez forduljon. Ebben szeretnék megoldást nyújtani. Igyekszem majd a 
leggyorsabban és legpontosabban választ adni a felmerülő kérdésekre, kérésekre. 
Továbbá elengedhetetlennek tartom azt, hogy minden kollégista egyenlő 
bánásmódban részesüljön, és egy speciális szükségletű hallgató se kerüljön hátrányba 
mozgásszervi, érzékszervi valamint további fogyatékossága(i) miatt. 

Én magam is megszenvedtem jó néhányszor a kollégiumi jelentkezéssel, 
azonban mára már ki merem jelenteni, hogy egészen belejöttem, és kifejezetten 
élveztem is a leadott kérvények ellenőrzését. Azonban mindig figyeltem arra, hogy a 
kérvények elbírálása szabályosan, szociális rászorultságot figyelembe véve, és ne baráti 
valamint ismeretségi alapon történjen. Ezért legfőbb motivációm az, hogy 
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megkönnyítsem a hallgatók kollégiumi jelentkezését, és a szükséges dokumentumok és 
igazolások megszerzéséhez iránymutatást nyújtsak. Úgy gondolom, ehhez rendelkezek 
kellő türelemmel, tapasztalattal és segítő szándékkal. 

 

Kajati Marcell 
Kulturális referens 
 
 

1999. augusztus 11-én születtem Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében, 
Nyíregyházán. A Nyíregyházi Arany János Gimnázium, Általános Iskola és Kollégium 
falai voltak azok, melyek 12 éven át befogadtak és eltűrtek tanulmányaim alatt. Itt 
végeztem az általános iskolát, majd később a nyolcosztályos gimnáziumot is, lezárva az 
egyetem előtti tanulmányaimat a szintén itt szerzett érettségimmel 2018-ban. 
Ugyanezen év szeptembere óta vagyok az ELTE hallgatója Programtervező 
Informatikus szakon az Informatikai Kar másodéveseként. 

Egyetemi pályafutásom kezdete óta a Kerekes Kollégiumot mondhatom 
otthonomnak. A kollégiumi lét tőlem idegen volt, hisz egész életemben 5 perc sétára 
laktam iskolámtól. Új közösség, új szokások megismerését jelentette ez. A környezet, 
amibe csöppentem olyan barátságos és szívmelengető volt, hogy a kezdetektől 
igyekeztem minél többet hozzátenni ahhoz, hogy bárki, aki átlépi az épület küszöbét, 
mint lakó olyan otthonosan és jól érezze magát, ahogy én éreztem magam 
beköltözésem után. 2018 októbere óta részt veszek események lebonyolításában, 
igyekeztem a Diákbizottság munkáját segíteni igényeik szerint, áprilisban Jakó Róbert 
elnök felkérésére pedig a tagja is lettem. 

A kezdetektől szívemen viselem a kollégisták sorsát, kulturális referensként 
gazdagítanám a csapatot. A továbbiakban is minden tőlem telhetőt meg akarok tenni 
azért, hogy mindenki egy második otthont találjon magának bármelyik kollégiumról 
legyen is szó. Úgy érzem a KolHÖK-ön belül lehetőséget kapnék erre. 
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Karóczkai Balázs 
Külügyi referens 
 
 

Karóczkai Balázs vagyok, az ELTE Állam- és Jogtudományi kar 
Politkatudományok szakának mester szakos hallgatója, illetve immáron hetedik éve az 
Ajtósi Dürer sori kollégium lakója. Kollégista életem alatt többször találkoztam olyan 
problémákkal a saját kollégiumban is, hogy egy Erasmusos diák nem tudta, hogy 
problémáival kihez fordulhatna bizalommal, illetve nehezen tudott beilleszkedni, 
mivel nem voltak erre alkalmas programok és felületek. 

Külügyi referensként szerintem ez egy kifejezetten fontos kérdés, ezért 
programunk is e két probléma megoldására vállalkozik. A személyes ügyintézés egy 
nagyon fontos dolog, hiszen a hivatalos levelezések és űrlapok nem minden esetben 
felhasználóbarátok, és a bürokrácia útvesztőjében így a kérdések gyakran 
megválaszolatlanul maradnak.  Az ajtóm bárki számára nyitva áll, aki segítséget kér, 
mivel tudom milyen érzés egy ismeretlen országban élni, mivel magam is részt vettem 
egy kulturális csereprogramon az Egyesült Államokban három hónap erejéig. 

Ezenkívül a sokszínűség, illetve a távoli országokból érkezett emberek kultúrája 
egy érték, amikből mi magunk is tanulhatunk. Ezért a karokkal, illetve a többi 
kollégiummal együttműködve egy havi rendszerességű eseményt szeretnék létrehozni, 
ahol a külföldi hallgatók, illetve az érdeklődők minél jobban megismerhetnék egymást 
nemcsak személyében, hanem annak szokásaiban, illetve kultúrájában is. 

 

Balogh Fruzsina Tímea 
Kommunikációért, utánpótlás- és továbbképzésért felelős referens 
 
 

Balogh Fruzsina vagyok, másodéves gyógypedagógus hallgató. Harmadik éve 
lakom ELTE kollégiumban és azóta tagja vagyok a Diákbizottságnak is. Első évemben 
póttagként, majd a karom főmegbízottjaként, valamint UPK referensként vettem részt 
a munkában - utóbbi tisztséget idén is én töltöm be, valamint megválasztásom esetén 
szívesen folytatnám a Diákbizottságban is a feladatvégzést. Itt töltött éveim alatt 
nagyon élveztem a csapattal a közös munkát, az érdekképviseletet – ami egyébként már 
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középiskolai éveim alatt sem állt tőlem távol – ezért is döntöttem úgy, hogy ezt tovább 
vinném. Remélem sikerül ezen reményeimet megvalósítani és hasznos tagja lehetek a 
csapatnak! 

 

Szabó Kornél László 
Sport- és tudományos referens 
 
 

Szabó Kornél László vagyok, 3 éve a KCSSK lakója és diákbizottsági tagja. 
Emellett a Diákbizottságon túli közösségi élet aktív résztvevője és szervezője is vagyok 
– én vezetem a kollégium egyik klubját, a Bolyai Clubot. 

DB-sként töltött időmben mindig elsősorban azok a dolgok érdekeltek, amik 
valamilyen újdonságot jelentettek, vagy akár visszahoztak valami régebben jól 
működő, de az idők során abbahagyott projektet. Azt gondolom, hogy mind a sport, 
mind a tudomány területén sok ilyen még kihasználatlan vagy már kihasználatlan 
lehetőség akad. 

Az alábbiakban szeretném bemutatni a terveimet: 
Sport: 
1.) Kollégiumi sportolási lehetőségek és sporteszközök feltérképezése, egy 

folyamatosan frissített lista létrehozása 
Ahhoz, hogy fejlődni tudjunk, fontos látni, hogy hol tartunk jelenleg. Egy ilyen 

lista nagyban könnyítené az új beruházások tervezését, illetve az információnyújtást a 
meglévő infrastruktúrával kapcsolatban. Az adatok összegyűjtésében kérném az egyes 
kollégiumok sportreferenseinek segítségét. 

2.) Sportprogramok 
Egyrészt szeretnék néhány kisebb, egy-egy sportágra vonatkozó bajnokságot, 

vagy egy alkalmas versenyt. Másrészt jó lenne valamilyen nagyobb, az összes 
kollégistát megszólítani kívánó sportesemény – akár egy (a közelmúlt 
próbálkozásainál) nagyobb sportnap, a Kollégiumi Sport Napja néven, vagy egy 24 órás 
sportesemény. Mindegyiknek az lenne a célja, hogy minél több sportágban 
kipróbálhassák magukat az érdeklődők. Ebben a BEAC-cal kommunikálnék, hogy 
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tudnak-e ebben segítséget nyújtani (akár anyagi, akár szakmai, akár 
eszközkölcsönzésben megnyilvánuló segítség).  

3.) Kollégiumi sportbérletek 
Nagyon jó kezdeményezésnek tartom a kollégiumi úszóbérleteket, melyeket a 

portán bárki igényelhet. Ennek folytatását, esetleg több kollégiumra, vagy több 
sportágra való kiterjesztését szorgalmaznám. 

Tudomány: 
1.) Kultúr7 
Egy régi KCSSK-s kulturális program, melyet szívesen felélesztettünk volna már 

többször, azonban sajnos ma már egy kollégium nem elég tőkeerős ennek 
megrendezéséhez. Több kollégium összefogásával azonban megvalósíthatónak tartom, 
bár koncepciójában némileg át kell alakulnia, és alkalmazkodnia a több helyszín által 
nyújtott kihívásokra.  

2.) Szakmai/közéleti előadások 
A helyi Diákbizottságok bevonásával néhány alkalmi előadás megtartása, előtte 

megfelelő igényfelméréssel. A helyi Diákbizottságok bevonásával kollégiumonként 
néhány alkalmi előadás megtartása, ismert előadókkal, előtte megfelelő 
igényfelméréssel. Szerintem (ha nem is túl gyakran) mindenképpen lenne igény ilyen 
jellegű programokra.  

 

Cortea Levente 
Informatikai- és NEPTUN ügyekért felelős referens 
 
 

Nagyváradon, Bihar megyében (Románia) születtem 1997. 04. 08-án. Általános 
iskolát egy Nagyváradi kéttannyelvű iskolában végeztem, és 2011-ben költöztem át 
Magyarországra, ahol egy berettyóújfalui iskolában végeztem el a 8. osztályt. 
Középiskolai tanulmányaim első évét Miskolcon végeztem a Földes Ferenc 
Gimnáziumban Arany János Tehetséggondozó programban, a második évre sikeresen 
átjutottam a Debreceni Tóth Árpád Gimnáziumba, ahol ugyanazon programban 
vehettem részt, de már az otthonomhoz jelentősen közelebb. 2017-ben sikeresen 
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leérettségiztem majd felvételt nyertem az Eötvös Loránd Tudományegyetem 
Informatika Karára programtervező informatika szakra. 

Kollégiumi jelentkezésemet első helyen a Kőrösi Csoma Sándor Kollégiumba 
adtam be, ahova sajnos nem vettek fel, majd felvételt nyertem a Márton Áron 
Szakkollégiumba, ahol nem igazán vettem részt az ottani hallgatói 
érdekképviselettben, ezért az első évemben inkább a kari programokon voltam mint 
segítő, majd a 2018-as gólyatáborban szervezőként vettem részt és a mai napig segítem 
a kari rendezvények szervezését, amennyiben szükség van rá. A következő nyarat a 
KCSSK-ban töltöttem, majd a 2018-as évben felvételt nyertem a Nagytétényi Úti 
Kollégiumba. Egész évben részt vettem segítőként a kollégiumi rendezvények 
lebonyolításában, és részt vettem az ELTE Kollégiumi Önkormányzat 
Utánpótlásképzésén. Ugyanezen évben Hombolygó Péter felkért, hogy legyek 
diákbizottsági tag, melyet én örömmel fogadtam és megtisztelő feladatnak éreztem. 

A 2018/2019-es tanévben a diákbizottság tagjaként láttam el közéleti 
feladatokat, rendezvények megszervezését és segédkeztem a kollégiumi felvételi 
lebonyolításában. Diákbizottsági tagságom során a Nagytétényi Úti Kollégium lakóival 
jó kapcsolatot építettem ki és elsajátítottam az érdekképviselet alapjait. 

Bízom abban, hogy a tanulmányaim során elsajátított dolgokat kamatoztatni 
tudom majd a hallgatók javára. 

 

Petró Marcell 
Szabályzati ügyekért felelős elnöki megbízott 
 
 

Petró Marcell vagyok – 1993. 05. 20-án születtem Szikszón. Fiatalkoromat és 
általános iskolai éveimet is születési helyemen töltöttem el, majd középiskolai 
tanulmányaimat a miskolci Földes Ferenc Gimnáziumban végeztem el. Jelenleg az 
ELTE ÁJK végzős jogász hallgatója vagyok és immáron ötödik éve a Vezér úti 
Kollégium büszke lakójaként képviselem a kollégisták érdekeit a Kollégiumi Hallgatói 
Önkormányzat berkeiben. 

Legfőbb motivációm a szabályzati elnöki megbízotti pozícióra egyrészt a 
tanulmányaimból, másrészt a tavalyi Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatnál 
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sokadmagammal végzett munkámból fakad. Egyetemi éveim alatt nagyon a szívemhez 
nőtt a közigazgatási jog területe azon belül is az önkormányzatiság intézménye. 
Empirikus jellememre vall, hogy nagyon szeretem megfigyelni adott szervezet vagy 
szerv működését és felépítését – ebből következett, hogy a tavalyi év folyamán 
lehetőséget kaptam, hogy részt vegyek egy KolHÖK Alapszabály módosító „ad hoc” 
bizottság vezetésében, amelynek kitartó munkája során megszületett egy korszerű és a 
szabályzati hierarchiába illeszkedő KolHÖK Alapszabály. 

Jelenleg, Szabályzati elnöki megbízottként a legfőbb feladatomnak azt 
tartanám, hogy megfigyeljem az új Alapszabály gyakorlatban történő 
alkalmazhatóságát. Nyilván elméletben sok dolog szép és jó, de a hibák és 
hiányosságok szinte mindig az alkalmazás közben kerülnek a felszínre. Éppen ezért 
szeretném összegyűjteni a szabályzat esetleges visszásságait az év során és egy 
megfelelő módosító csomagot összeállítani, hogy minél hosszabb távon szolgálhassa az 
Alapszabály a KolHÖK munkáját, és minél több garanciát biztosíthasson a kollégiumi 
hallgatók számára. Továbbá fontos feladatomnak érzem azt is, hogy a leendő Ellenőrző 
Bizottságnak, amiben csak tudok segítséget nyújthassak. Ha az Ellenőrző Bizottság 
Elnökének viszonylatában szeretném bemutatni, hogyan képzelem el Szabályzati 
megbízottként a pozíciómat, akkor azt mondanám, hogy az Ellenőrző Bizottság Elnöke 
az Alapszabály őrzője és végrehajtója én pedig a szabályzat éjjeli őre lennék. 
 

Szolcsányi Péter 
Social media felületek kezeléséért felelős elnöki megbízott 

 
Szolcsányi Péter vagyok, vagy többek által ismerve Boda. Keszthelyről érkeztem, 

ami elég messze volt ahhoz, hogy kollégiumban töltsem az eddigi egyetemi éveimet, 
bár volt egy egyéves albérleti kitekintés is, de hamar rájöttem, hogy a kollégium az 
ideális környezet számomra, így visszatértem. Eddigi 3 év kollégiumi időmben 1 évet a 
KUK-ban töltöttem és kettőt a KCSSK-ban, most negyedik évemet újfent a KCSSK-ban 
kezdtem meg. Ha éppen nem a kollégiumban vagyok, akkor az ÁJK padjait koptatom 
politológusként és hobbijogászként.  

A közélet mindig is érdekelt, így hamar rátaláltam a HÖK-re is, amiben a kari 
HÖK kötötte le korai időben az energiáimat, de az elmúlt egy évben egyre fontosabbá 
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vált számomra a kollégiumi élet, így úgy gondoltam, hogy a kollégiumi közélettel is 
elkezdek komolyabban foglalkozni. Úgy érzem, a korábbi tapasztalataim alapján jól 
helyt tudnék állni ebben a körben is, kilépve az ÁJK szorításából és kolinternacionalista 
módon minden kar polgárait szolgálhatom, legalábbis a vidéki kör jelentős részét.  

A médiához értés kapcsán elmondhatom, hogy régóta foglalkozom ezzel a 
területtel, szakmailag is a politikai kommunikáció irányába kezdtem el kutatni és 
érdeklődni. Ezentúl fél évvel ezelőtt társalapító lettem egy socialmédia  
kommunikációval foglalkozó cégben. Jog mellett a hobbim a fényképezés. 
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UTÓSZÓ 
 
Bízunk benne, hogy programunk ismeretében elnyerjük a Küldöttgyűlés és az 

általuk képviselt valamennyi kollégista bizalmát és támogatását. Kérünk titeket, hogy 
ne csupán a programban tett vállalásainkat, hanem az azt átható, demokratikus és újító 
szellemiséget is tartsátok szemetek előtt amikor döntést hoztok! Programunk minden 
pontjáért személyes felelősséget, szellemiségéért pedig erkölcsi garanciát vállalunk. 
Ugyanakkor nem győzzük hangsúlyozni, hogy a sikeres eredményeket csakis veletek 
partnerségben tudjuk elképzelni! 
 

 
 

Üdvözlettel,  
 

dr. Krasz Péter és Jakó Róbert 
elnök-, illetve alelnökjelölt 

 
 
 


